

APPLICATION FOR LICENSE TO
ACT AS A DAMAGE APPRAISER
DEMANDE DE LICENCE
D'ESTIMATEUR DE DOMMAGES

45-3353 (1/79)



DEPARTMENT OF JUSTICE
INSURANCE BRANCH
MINISTÈRE DE LA JUSTICE
DIRECTION DES ASSURANCES

Fee
Droit

License No.
Licence N°

Date Issued
Date de délivrance

To the Superintendent of Insurance: / Au surintendant des assurances:

The undersigned hereby applies for a license to carry on the business of a damage appraiser in New Brunswick and submits the following statements and answers to questions.

Le (la) soussigné(e) demande par la présente une licence d'estimateur de dommages lui permettant d'exercer au Nouveau-Brunswick et, à cette fin, déclare ce qui suit:

1. Name of applicant (if partnership or corporation, give name of partner or corporation).
Nom du (de la) requérant(e) (pour les sociétés en nom collectif ou les compagnies, en donner le nom).

_____ Age

Residence address
Adresse personnelle

Street and No.
Rue et n°

Telephone No.
N° téléphone

2. If partnership or corporation list names and addresses of damage appraisers to be licensed on behalf of partnership or corporation.
Pour les sociétés en nom collectif ou les compagnies, indiquez les noms et adresses des estimateurs qui seront titulaires d'une licence au nom de la société ou de la compagnie.

3. Name in which the business is to be carried on and license issued
Nom sous lequel vous allez exercer et auquel sera délivrée la licence

Business address
Adresse du bureau

Street and No.
Rue et n°

Telephone No.
N° téléphone

4. (a) Present employment of applicant
Emploi actuel du (de la) requérant(e)
(b) Employment for the 3 years preceding the date of this application
Emplois occupés au cours des trois dernières années

19

19

19

AFFIDAVIT

In the matter of the Insurance Act and in the matter of the foregoing application for license to act as a Damage Appraiser.
Vu la Loi sur les assurances et vu la présente demande de licence d'estimateur de dommages.

I, the undersigned make oath and say:
Je, soussigné(e), déclare sous serment que:

That the statement and answers to questions contained in this application are true and correct.
Les indications et les réponses aux questions faites dans la présente demande sont vraies et exactes.

2. That this application is made in good faith upon my own behalf and not on behalf of any person not competent to receive a license, and upon receipt of a license pursuant hereto, I intend to hold myself out publicly and carry on business in good faith within the scope of my license as a Damage Appraiser.
La présente demande est faite de bonne foi en mon nom propre et non à celui d'une personne n'étant pas habilitée à être titulaire d'une licence et que j'entends, dès l'obtention de la licence, me faire connaître du public et exercer de bonne foi la profession d'estimateur de dommages selon les conditions de la licence.
3. That I am familiar with the regulations governing Damage Appraisers.
Je connais les règlements sur les estimateurs de dommages.

Sworn to before me at
Fait sous serment devant moi à _____

in the County of
comté de _____

Province of New Brunswick, this
province du Nouveau-Brunswick, _____

day of
le _____ 19

Signature of Applicant
Signature du (de la) requérant(e)

Justice of the Peace, Notary Public, A Commissioner for Oaths
Juge de paix, notaire ou commissaire au serment